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PS 19/16 Referatsaker

RS 16/16 Orienteringar og meldingar

Handsaming i Råd for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne - 24.10.2016 
Møteinnkalling og referat frå førre møtet vart godkjent.
Ketil orienterte om at alle over 75 år frå 1. januar ville få tilbod om heimebesøk frå 
omsorgstenesta.
Ketil orienterte om at det ville bli gjort tilsetting av dagleg leiar i frivilligsentralen og Telemark 
Lys i løpet av november.
Ketil orienterte om interkommunalt samarbeid om pårørande skulen for demente og at fleire frå 
Fyresdal deltok. Evnt. nye kurs vil vere aktuelt å ha i den einskilde kommunen. Berit ynskte at 
kommunen orienterte seg om tilskotsreglar frå Nasjonal folkehelse til demensomsorg.
Karin orienterte om diverse kurs/konferansar som var sendt ut pr. mail.
Ketil orienterte om jolebord 3. desember og at invitasjon ville bli sendt ut seinare.



PS 20/16 Utvide verkeområde for eigedomsskatt til å omfatte hus, 
fritidsbustader og næringsbygg - del av budsjetthandsaminga 2017-
2020

Innstilling frå rådmannen:   
Fyresdal kommune innfører ikkje eigedomsskatt for 2018. Det ligg ingen automatikk i at 
innføring av eigedomsskatt skal drøftast ved kvar budsjetthandsaming frametter utan at det blir 
meldt særskilt behov for dette.
Bygging av fleirbrukshall drøftast på nytt når nødvendige fonds er bygd opp.

Handsaming i Råd for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne - 24.10.2016 
Framlegg frå Torleiv O. Veum:
Fyresdal kommune bygger fleirbrukshall no. Grunngjeving:
Trivsel og tilbod til barn og unge er vesentleg for at folk ynskjer å bu og busetje seg i Fyresdal.
Med historisk lågt rentenivå bør kommunen investere no, i staden for å spare pengar til fonds.

Torleiv O. Veum sitt framlegg fall med tre mot to røyster.

Framlegg frå Berit Gulbrandsen:
Rådmannens tilråding med unntak av siste setningen.

Berit Gulbrandsen sitt framlegg vart sett opp mot rådmannens tilråding og vart samrøystes 
vedteke.

Vedtak i Råd for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne - 24.10.2016
Fyresdal kommune innfører ikkje eigedomsskatt for 2018. Det ligg ingen automatikk i at 
innføring av eigedomsskatt skal drøftast ved kvar budsjetthandsaming frametter utan at det blir 
meldt særskilt behov for dette.


